

Title (en)
Handling container.

Title (de)
Transport-Container.

Title (fr)
Conteneur de manutention.

Publication
EP 0192585 A1 19860827 (FR)

Application
EP 86420025 A 19860129

Priority
FR 8501858 A 19850201

Abstract (en)
This container is characterised in that its four faces (1, 2, 3, 4), its base (5) and its top (6) consist of wooden elements assembled together as a wooden case, and its four vertical edges are equipped with four rigid brackets (10), advantageously made from metal and having, at both their ends, metal pieces (8, 9) comprising orifices (11, 12, 13) for handling the container and making it fast. Application to the production of single-use containers. <IMAGE>

Abstract (fr)
Ce conteneur est caractérisé en ce que ses quatre faces (1, 2, 3, 4), son fond (5) et son couvercle (6) sont constitués par des éléments en bois assemblés les uns aux autres à la manière d'une caisse en bois, et ses quatre bords verticaux sont munis de quatre cornières rigides (10), avantageusement métalliques, présentant, à leurs deux extrémités, des pièces métalliques (8, 9) comportant des orifices (11, 12, 13) pour la manutention et l'amarrage du conteneur. Application à la réalisation de conteneurs à usage unique.

IPC 1-7
B65D 88/12

IPC 8 full level
B65D 88/12 (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 88/12 (2013.01)

Citation (search report)
• [A] US 3387734 A 19680611 - TURPEN RUSSELL L
• [A] US 2121410 A 19380621 - MARK ROUND
• [A] US 2920781 A 19600112 - BUTCHER RALPH L, et al
• [A] DE 3046250 A1 19820715 - SEHLBACH HERBERT GMBH CO KG [DE]

Cited by
GB2188910A; GB2268471A; GB2268471B

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0192585 A1 19860827; ES 292065 U 19860516; ES 292065 Y 19870201; FR 2576882 A1 19860808; FR 2576882 B1 19870327

DOCDB simple family (application)
EP 86420025 A 19860129; ES 292065 U 19860131; FR 8501858 A 19850201